

GO GREEN

Quelques astuces pour vous aider à protéger l'environnement.

Some tips to help protect the environment.



Fermer le robinet lors du brossage des dents, ça coule de source.
1 robinet fermé = 12 litres d'eau économisés par minute.

*Turn off the tap while you're brushing your teeth ! It flows without saying.
1 tap turned off = 12 liters of water saved per minute.*



Faire baisser la température à 18°C/20°C durant la nuit. -1 degré pour tous sur l'année= la consommation électrique de Marseille.

Lower the temperature to 18°C/20°C at night. -1 degree for everyone over one year= the equivalent of the annual power consumption of Marseille saved.



Extinction des feux en cas d'absence. 30mn/ jour d'éclairage inutile= 5 jours de gaspillage/an.

*Turn off the light when you go out.
30min per day of unneeded lighting= 5 days of lighting wasted per year.*



Ne pas recharger les batteries toute la nuit.
Un appareil en charge= 40% de sa consommation en marche utilisée.

*Don't recharge your batteries all night long.
A device of charging= 40% of its ON-mode power consumption.*



Les serviettes, plutôt deux fois qu'une.
Suspendre les serviettes réutilisables et déposer celles à laver dans les lavabos. Une serviette réutilisée = 6 litres d'eau économisés.

*Your towels: not just once but twice.
Hang up the ones you'll use again and leave any to be washed in the sink. One reused towel = 6 liters of water saved up.*



Vous pouvez refuser le nettoyage de la chambre en informant la réception. En effet, environ 30 litres d'eau sont nécessaires pour nettoyer une chambre.

You may decline the room cleaning service by notifying the front desk. Indeed, 30 liters of water are needed to clean a room.

